
Notulen Raadscommissie
Datum 09-11-2020
Tijd 19:00 - 23:10
Locatie Digitaal
Voorzitter
Commissiegriffier

L. Plekker
H. Wammes

Aanwezig VVD: M. Raat, T. Beerepoot
CDA: E. Meester
GB: G. Gringhuis, R. Paarlberg, P. Mosch
PWF: S. Zeilemaker, P. Koning
PvdA: T. Beuker, B. de Jong, R. Blauw
D66: G.Mos, Y. Nijsingh
GL: R. Manshanden, G. van Keulen, B. Huisman
PW2010: C. Neefjes, B. Burggraaf
CU: S. Visser, E-J. Gorter
BAMM: A. Meester, J. Berkhout
HvM: T. Berlijn, H. Verschoor

College: A. van Langen, J. Fit, F. Streng, D. Kuipers, H. Nederpelt

Van de vergadering zijn audio- en video-opnamen beschikbaar op de site. 

1 Opening
De voorzitter opent de vergadering

2 Vaststelling agenda
De agenda wordt vastgesteld. 

3 Spreekrecht art. 16 Verordening op de raadscommissies gemeente Medemblik 
2019
Er wordt ingesproken door/namens 13 personen/organisaties. De inspraakteksten zijn 
als bijlage bijgevoegd.  

- De heer Haagsma van de Dorpsraad Abbekerk-Lambertschaag inzake MFA 
Abbekerk (bijlage 1)

- Mevrouw Meskers van St. Allure inzake MFA Abbekerk (bijlage 2)
- De heer Veerman van Dorpshuis Abbekerk inzake MFA Abbekerk (bijlage 3)
- Mevrouw Alberts van Kinderopvang Berend Botje inzake MFA Abbekerk 

(bijlage 4, tekst is voorgelezen door de commissiegriffier) 
- De heer Mol van St. De Zeehoek inzake nieuw zwembad De Zeehoek (bijlage 

5);
- De heer Van Keulen van Dorpsraad Andijk inzake zwembad De Zeehoek 

(bijlage 6, tekst is voorgelezen door de commissiegriffier);
- De heer Pronk van Stichting Evenementen Medemblik inzake subsidiering 

STEM (bijlage 7);
- Mevrouw Kalverboer namens horeca Medemblik inzake subsidiering STEM 

(bijlage 8, tekst is voorgelezen door de commissiegriffier);
- De heer De Vries namens Spartanen/SEW inzake 2e sporthal/blaashal bij De 

Bloesem (bijlage 9);
- Mevrouw Breebaart en de heer Van de Broeke namens Cultuurplatform 

Medemblik (bijlage 10);
- Mevrouw Schouwe namens Historische Verenigingen Medemblik (bijlage 11, 

tekst is voorgelezen door de commissiegriffier);
- Mevrouw Samsom van Humanitas inzake subsidiering Home-Start (bijlage 12);
- Mevrouw Zuurbier inzake het muziekonderwijs (bijlage 13).
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4 RAADSBREED

4.1 Programmabegroting 2021 en meerjarenraming 2022-2024
De behandeling van de Programmabegroting geschiedt in drie termijnen. 

Eerste termijn
Verschillende technische (vervolg)vragen worden beantwoord. Vragen die niet direct 
beantwoord kunnen worden, worden via de griffie uitgezet naar de organisatie. De 
beantwoording zal worden toegevoegd aan de vergaderstukken van de Begrotingsraad 
van 19 november a.s. 

Vervolgens worden politieke vragen gesteld. 

Op vragen van de commissie antwoordt wethouder Kuipers:
- De garantstelling voor HVC is onveranderd, in de risicoparagraaf is 

opgenomen dat het risico nihil is dat er beroep op zal moeten worden 
gedaan. Het bedrag is gebaseerd op afspraken met HVC en kan niet eenzijdig 
veranderd worden. 

- De verhoging van de budgetten voor de wijkteams bevat een stelpost. Dat is 
niet een bedrag voor het aanstellen van nieuwe mensen bij het wijkteam. 
Het bedrag dat is toegevoegd is het tekort van het sociaal domein (nieuw 
beleid) waar de bezuinigingen op het sociaal beleid van af zijn gehaald. Dat 
is tijdelijk bij het wijkteam gezet, maar betekent niet dat het wijkteam met 
2 miljoen wordt opgeplust. Het wijkteam zijn de consulenten Jeugd en WMO, 
maatschappelijk werkers en jongerenwerkers. Het is niet zo dat dit een 
ophoging is van het wijkteam, maar het bedrag moest ergens aan toegevoegd 
worden en dat is tijdelijk bij het wijkteam gedaan, maar dat wordt later op 
de goede plek gezet.

- De overdracht wegen, wat overigens het grootste risico voor de komende 
jaren kan zijn, nemen we pas mee als duidelijk is wat dit risico wordt en is 
dus nog niet meegenomen in de risicoparagraaf. De herijking van het 
gemeentefonds is wel genoemd, maar niet meegenomen omdat op dat gebied 
nog allerlei ontwikkelingen en discussie gaande is. 

Op vragen van de commissie antwoordt wethouder Fit:
- Het is vooralsnog wenselijk de budgetten voor renovatie van scholen in 

Medemblik beschikbaar te houden conform eerdere besluiten van de raad en 
afspraken met de schoolbesturen in 2019. Eind van dit jaar is zicht op dit 
vraagstuk en de kosten van tijdelijke huisvesting waar nog geen budget voor 
is opgenomen. Er volgt nog een raadsvoorstel aan de raad. Als de plannen 
niet in 2021 kunnen worden uitgevoerd, wordt de raad geïnformeerd. 

- Het college vindt dat vanuit de doorgaande leerlijn dat de kindfuncties 
onderdeel moeten worden van basisschool De Plaats. Dat is de interpretatie 
van de motie door het college. Er is nog geen budget opgenomen voor het 
onderbrengen van de kindfuncties in de basisschool.

- Het college heeft het in de inspraak genoemde plan voor nieuwbouw voor  
MFA Abbekerk van 7 miljoen euro dat is opgesteld door de 
huisvestingsmanager van Allure niet getoetst.

- Het muziekonderwijs in de klas, daar wordt op bezuinigd, maar er is niet de 
indruk dat veel activiteiten gecanceld worden.

- Wij hebben geen kennis van de ondersteuning vanwege corona voor alle 
verenigingen zoals dat in Waterland gebeurt. In Medemblik wordt inderdaad 
gekort op de subsidies, dat zijn soms pijnlijke keuzes. Wel heeft de raad een 
budget voor het coronafonds, daar kan ook een stukje ruimte voor 
tegemoetkoming worden gezocht.  

Op vragen van de commissie antwoordt wethouder Nederpelt:
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- Het college heeft keuzes moeten maken op welke velden bezuinigd moest 
worden. Er is geprobeerd de pijn zoveel mogelijk te verdelen over de 
verschillende domeinen, maar er wordt wel gefocust op wettelijke taken.

- De bezuinigingen op duurzaamheid hebben we uiteraard liever niet, maar 
vormen onderdeel van de integrale afweging van het college. De wettelijke 
taken moeten we gewoon uitvoeren. Circulair inkopen is 9 van de 10 keer 
duurder dan de standaard inkoop. Dat past niet in de budgetten. 

- Het economisch uitvoeringsprogramma is zeer belangrijk. Ondernemers 
hebben juist ondersteuning nodig in deze tijd. Ondernemers zorgen voor 
werkgelegenheid, subsidiëring verenigingen, betalen belasting. De lokaal 
economische agenda gaat over meer dan alleen vestiging nieuwe 
ondernemers van buiten. 

- Cultuurbeleid betreft geen wettelijke taak. Zaken als de musea waar veel in 
geïnvesteerd is in het verleden, maar ook ‘muziek in de klas’ dat wordt niet 
wegbezuinigd. 

Op vragen van de commissie antwoordt burgemeester Streng:
- Er wordt veel thuisgewerkt vanwege corona, we hopen dat dat eindig is. De 

huisvesting moet op orde gekregen worden. 
- Een groot deel van de reiskosten van het personeel wordt ingehouden, omdat 

het personeel thuis werkt. 
- Het is nog te vroeg om te bepalen wat de consequenties zijn van het 

thuiswerken voor het huisvestingsvraagstuk wat bijvoorbeeld betreft 
verhuurbaarheid van de panden. Een studie daarnaar moet nog plaatsvinden. 

Op vragen van de commissie antwoordt wethouder Van Langen:
- In de begroting is een balans gevonden in de verschillende bezuinigingen. Zou 

je nu ineens iets niet meer doen, dan moet je met van alles gaan schuiven. 
- We hebben nu de keuze moeten maken preventief onderhoud af te schalen. 

Omdat je de basis lager legt, moet er wel geld zijn om situaties waarbij de 
veiligheid in het geding komt, op te kunnen treden. Zodra de zaken 
structureel op orde zijn, gaan we zo snel mogelijk weer terug naar de oude 
situatie uiteraard. De LIOR wordt tegen het licht gehouden, we hopen over 2 
jaar dan realistisch te kunnen gaan begroten. 

Tweede termijn
Fractie Hart voor Medemblik kondigt 2 moties aan over een ombudsman voor 
ondernemers en lokaal aanbesteden. Er wordt nog een voorstel overwogen over het 
preventief onderhoud van de infrastructuur, een burgerjury en mogelijk een voorstel 
om de kosten van duurzaamheid te verlagen en met de vrijgekomen middelen een 
economisch noodfonds in te richten voor ondernemers en inwoners.
Fractie BAMM steunt de aangekondigde moties van Hart voor Medemblik. De fractie 
zal een amendement over de gemeentepagina indienen samen met de VVD en 
ChristenUnie. De fractie gaat mee met een amendement van D66 over MFA Abbekerk 
en een motie van de ChristenUnie over minder groei van de organisatie. 
Fractie ChristenUnie vindt dat er een ‘begroting van armoede’ voorligt. De 
cultuursector krijgt een genadeklap bovenop de klap van corona. De fractie komt 
samen met anderen met een voorstel voor minder groei van de organisatie en dat ten 
goede laten komen aan de cultuursector. De fractie komt met een voorstel om de 
investeringen in de huisvesting minstens een jaar uit te stellen. De fractie zal samen 
met de VVD komen met een amendement over de gemeentepagina en gaat mee met 
een amendement van D66 over de MFA Abbekerk. De fractie zal een motie om anders 
naar het zwembad te kijken steunen. De bezuiniging op het muziekonderwijs gaat de 
fractie niet mee akkoord. Het onderhoud van wegen en groen daar moet niet op 
bezuinigd worden. De fractie is ook tegen de enorme verhoging van de OZB. 
Fractie PW2010 zal de mening over de begroting uiten tijdens de raadsvergadering. 
De fractie overweegt een amendement over de verblijfsbelasting om daar een 
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differentiatie in de tarieven aan te brengen voor beroepsmatige en niet-
beroepsmatige verhuur van huisvesting. Op de aangekondigde en nog aan te kondigen 
amendementen en moties komt de fractie terug in de raad. 
Fractie GroenLinks ziet dat er grote knopen moeten worden doorgehakt om het 
tekort van 2,5 mln euro te dichten. De fractie heeft grote moeite met de 
bezuinigingen op cultuurbeleid, duurzaamheid en communicatie, terwijl er niet of 
nauwelijks bezuinigd wordt op de organisatie en de inrichting van het gemeentehuis 
en economische zaken. Moties en amendementen van andere fracties worden langs 
deze lijn beoordeeld. De fractie komt zelf met een motie over het afschaffen van de 
kunst- en cultuurpas, een motie of amendement over de bezuinigingen in het 
muziekonderwijs en een amendement over het behoud van iepen. Deze laatste wordt 
mede-ingediend door D66, CDA en Hart voor Medemblik.
Fractie D66 zal de beschouwing op de begroting in de raadsvergadering doen. Er zijn 
2 bezuinigingen waar men zich niet in kan vinden. Dat betreft de bezuiniging op 
duurzaamheid en de fractie houdt niet van ‘kaas schaven’. De fractie komt met een 
motie over het betaald parkeren buitendijks en in de Oosthoek. Er komt een 
amendement over het MFA Abbekerk om voor optie 1a te kiezen. Er komt een 
voorstel over biodiversiteit. De fractie zal bij amendement voorstellen om in 2021 
een PM-post op te nemen over kunst- en cultuurbeleid.
Fractie PvdA geeft complimenten voor het vele werk aan deze begroting, een of 
wellicht de moeilijkste begroting ooit. De fractie volgt de lijn van het college om te 
komen tot een financieel gezonden gemeente maar is kritisch op het snijden in 
subsidies. Er komt een amendement om de leges van burgerlijke stand en 
reisdocumenten kostendekkend te krijgen en daarvan een bedrag van 20.000 euro te 
besteden aan het AKB. Met de overige opbrengsten kan wellicht worden gedacht aan 
een extra bijdrage voor de STEM of het Home-Startproject van Humanitas. Er wordt 
gehoopt dat het Rijk over de brug komt met extra middelen voor met name het 
sociaal beleid, anders wordt niet uitgesloten dat volgend jaar de broekriem verder 
aangehaald moet worden en moet worden gedacht aan verdere verhoging van de 
OZB.
Fractie PWF is van mening dat in de begroting verkeerde keuzes worden gemaakt. 
Alles gaat ten koste van de inwoners, waarom wordt er niet bezuinigd op de 
economische paragraaf of wordt gezocht naar extra inkomsten? De fractie komt met 
een amendement ‘de vervuiler betaalt’, een amendement over de havens om daar 
een verdienmodel van te maken, een amendement om de beslissing voor het 
zwembad voor een jaar uit te stellen. Er komt een voorstel over elektrische 
fietsoplaadpunten, over een proef met een burgerpanel, om de leges voor 
commerciële evenementen kostendekkend te maken, een motie over de WMO-
wachtlijsten om voorlopige voorzieningen te treffen, een motie over het niet mede-
organiseren van het VNG-congres. De fractie kan zich vinden in het idee van PW2010 
om de verblijfsbelasting te differentiëren. De fractie wacht moties op cultuurbeleid 
en duurzaamheid af. Het voorstel van D66 om betaald parkeren in te voeren is 
akkoord, maar alleen voor bezoekers niet voor inwoners. 
Fractie GemeenteBelangen ziet dat met name door het over de schutting gooien van 
het Sociaal Domein naar de gemeenten niet kan worden gekomen tot een sluitende 
begroting. De fractie ziet dat de grotere projecten als een rode draad door de 
begroting heen lopen. De fractie wil aandacht voor onderhoud openbaar groen, 
overdracht wegen en arbeidsmigranten. De gang van zaken rondom de organisatie, 
die piept en kraakt, baart zorgen, op dat gebied komt de fractie met een motie over 
de voorliggende plannen. De fractie komt met een motie op het gebied op het gebied 
van Toezicht en handhaving. Er volgt een voorstel over de door het zwembad 
aangevraagde structurele subsidie van 100.000 euro, maar dan moeten ook afspraken 
gemaakt worden over de terugbetaling bij einde pacht en bezoldiging bestuurders. 
Mogelijk komt een voorstel over renteloze leningen voor verenigingen en stichtingen 
voor het in stand houden en onderhouden van accommodaties. Er wordt veel steun 
gegeven aan bedrijven, verenigingen in verband met corona, maar een groep die 
wordt vergeten zijn de kinderen. Een voorstel worden overwogen om te komen tot 
activiteiten voor deze groep. Voor wat betreft MFA Abbekerk komt een voorstel om 
de vernieuwbouw op minimaal 90% te zetten met in ieder geval de kindfuncties. De 
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bezuiniging van 12% op groenbeheer wil men voorkomen door het inzetten van de 
besparing op de Oosterbegraafplaats. 
Fractie VVD wil met betrekking tot het nieuwe IHP komen met een voorstel om de 
plannen voor de scholen in Medemblik daarin te betrekken, dat moet een integrale 
afweging worden. Bezuinigingen op het Sociaal Domein mogen ambitieuzer dus er 
komt een voorstel het college opdracht te geven een extra besparing van 5% te 
vinden. De fractie wil voorstellen het topsportbudget voor volgend jaar niet uit te 
geven en anders te bestemmen bijvoorbeeld voor STEM. De gemeentepagina moet in 
gedrukte versie blijven, daar komt een amendement op. De fractie kan zich niet 
vinden in de voorstellen voor de grote projecten en zal met amendementen komen. 
De subsidie voor het Zuiderzeebad moet gehandhaafd blijven mits deze publiek 
toegankelijk blijft. De fractie heeft nog altijd een voorkeur voor de Spartanen locatie 
voor wat betreft de blaashal, maar de fractie staat open voor een onderzoek naar 
beide in beeld zijnde locaties. De fractie kiest voor de optie van nieuwbouw van een 
zwembad op het Zeehoekterrein inclusief de bouw van 100 woningen op hetzelfde 
terrein. Wat betreft MFA Abbekerk gaat de fractie voor een nieuw dorpshuis inclusief 
school. 
Fractie CDA vindt dat er met pijn in het hart moeilijke keuzes worden gemaakt. Zijn 
er eigenlijk wel echte keuzes te maken? De fractie komt met een voorstel dat de RKC 
een onderzoek gaat doen naar de risico’s in het kader van het weerstandsvermogen. 
Er komt een motie over het pop-up-bureau van de wijkagent in Medemblik om dat uit 
te breiden naar andere kernen. Er komt een voorstel voor een coronabudget voor 
verenigingen, stichtingen en inwoners. Er komt een motie over het Sneekerpad om 
dat als PM-post op te nemen. Naar aanleiding van de inspraak van Spartanen wordt 
een voorstel overwogen om wellicht iets met een budget te doen voor een blaashal of 
2e sporthal. Tenslotte wellicht een voorstel over behoud van de kindfuncties in 
dorpshuis Abbekerk. 

Derde termijn
Fractie BAMM zal de motie van de VVD over het zwembad met woonwijk zeker 
steunen. 
Fractie CDA gaat niet mee met een motie van lokaal aanbesteden van Hart voor 
Medemblik, dat geldt ook voor de burgerjury. De opmerking van CU dat de 
organisatie ook in eigen vlees moet snijden, dat gebeurt ook. De OZB-verhoging is 
noodzakelijk, zelfs nu wordt gesloten met een tekort van 2,2 miljoen. De fractie gaat 
zich buigen over verschillende goede ideeën en plannen die zijn voorgesteld, maar 
dat moet wel realistisch zijn.  
Fractie ChristenUnie is tegen de OZB-verhoging. Er wordt nog steeds fors geld in de 
organisatie gepompt. Er worden veel beloftes niet nagekomen, denk aan alle grote 
projecten. Hoe kan het zo uit de hand zijn gelopen op het Sociaal Domein? Dat er nu 
zoveel bezuinigd wordt is pure armoede en daar wil de fractie graag wat aan doen. 
Fractie D66 gaat de aangekondigde moties en amendement van ander fracties nog 
allemaal bespreken. Wel gaat de fractie mee met het amendement Iepen van GL. De 
statafel (pop-up bureau) motie van CDA wordt ondersteund. Laadpalen voor fietsen 
van PWF wordt gesteund. De motie ‘de vervuiler betaalt’ van PWF staat men positief 
tegenover maar er moet nog dekking worden gevonden. Kostendekkendheid van 
evenementen van PWF wordt gesteund. Over het aangekondigde voorstel over 
groenbeheer van GB is de fractie positief, maar men wil graag van zien hoe dat 
gefinancierd wordt. De voorstellen over grote projecten van de VVD, de fractie denkt 
dat als dit mogelijk was geweest, het college daar wel mee was gekomen. 
Fractie GemeenteBelangen is wat betreft het aangekondigde voorstel van D66 over 
het MFA Abbekerk nieuwsgierig hoe zij omgaan met de inspraak vanuit de dorpsraad 
en het dorpshuis en de bevolking op dit onderwerp. Er liggen nu voorstellen die 
goedkoper zijn, gaat met het bedrag daarop aanpassen. Het voorstel voor betaald 
parkeren van D66, het zou goed zijn als daar ook Oud-West in wordt meegenomen. 
De fractie is positief over de inspraak van Spartanen SEW over de nieuwe optie voor 
de sporthal, de fractie ziet toenadering bij de verenigingen, dat is een goede zaak en 
dat wordt gevolgd. Het aangekondigde amendement van VVD over topsport, daar 
wacht de fractie eerst de discussie in de commissie van 16 november over af. In 
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reactie op ChristenUnie over huisvesting en personeel wordt aangegeven dat de 
fractie een amendement voorbereidt om daar aparte raadsvoorstellen voor te laten 
aanleveren door het college, dus niet direct beschikbaar stellen.
Fractie GroenLinks is wat betreft de grote projecten van mening dat de lijn van het 
college hieromtrent kan worden gevolgd. De bezuinigingen op het openbaar groen, 
daar kan op een andere manier mee om worden gegaan, daarom gaat de fractie mee 
met het voorstel daarover van D66. Het voorstel van PWF over de WMO wil men graag 
steunen, ook al is de inhoud nog niet helemaal bekend. Er moet kritisch worden 
gekeken naar de uitgaven voor de organisatie, een voorstel van de ChristenUnie 
hierover wordt positief tegemoet gezien. Het amendement over de gemeentepagina  
van de VVD zal men steunen. 
Fractie Hart van Medemblik gaat mee met de motie van GroenLinks over de iepen. 
Het voorstel over het pop-up bureau van de wijkagent wordt gesteund. Onder 
voorbehoud worden de volgende moties/amendementen gesteund: renovatie 
Abbekerk volgens oorspronkelijk plan van D66, natuurlijk groenbeheer/biodiversiteit 
van D66 en groenonderhoud van GemeenteBelangen. Ook staat men positief ten 
opzichte van het voorstel van de ChristenUnie over de organisatie.
Fractie PvdA zal alle moties en amendement op hun merites beoordelen binnen de 
fractie wanneer ze schriftelijk bekend en getoetst zijn. Bij veel aangekondigde 
voorstellen vraagt de fractie zich af hoe dat zit met de financiële dekking, maar bij 
goed doordachte voorstellen op bijvoorbeeld het gebied van kunst en cultuur denkt 
de fractie graag mee. Als je per definitie een verhoging van de OZB afwijst dan heb 
je geen idee in wat voor weer we zitten als gemeente.  
Fractie PW2010 is positief over verschillende moties en amendementen maar wacht 
de definitieve teksten af. Een mogelijk voorstel over bezuinigingen op de 
economische paragraaf van PWF daar zou de fractie zich bij aan kunnen sluiten.
Fractie PWF vindt dat de voorstellen over de grote projecten niet te populistisch er 
doorheen gedrukt moeten worden in 1 vergadering terwijl we daar al jaren mee bezig 
zijn. De fractie is blij met de ontwikkelingen met betrekking tot de 2e 
sporthal/blaashal in Wognum. De moties biodiversiteit en groenbeheer, daar wil de 
fractie graag in meedenken, maar de teksten worden afgewacht. Wat betreft de 
verhoging van de OZB is de fractie van mening dat dit niet per definitie moet, zoals 
meerdere fracties aangeven. Je kan ook geld vinden in bijvoorbeeld de economische 
paragraaf
Fractie VVD is van mening dat er ontzettend lastige keuzes gemaakt moeten worden, 
dat het een ontzettend lastige begroting is. Dat de PvdA nu al aankondigt dat in 2022 
weer de OZB verhoogd moet worden, dat is wat de VVD betreft onbespreekbaar. De 
fractie is zeer kritisch op investeringen in het gemeentehuis en personeel, daar wordt 
naar gehandeld wat betreft moties en amendementen. Het cultuurbeleid als PM van 
D66 zal men steunen. Het parkeerbeleid moet geen geld gaan kosten voor 
betrokkenen, dat is eerder ook uitgesproken door de raad. De fractie roept partijen 
op moties en amendementen tijdig mede te ondertekenen en niet te laten afhangen 
van het debat in de raad als je het er toch al mee eens bent, want hoe meer tijd er 
dan overblijft voor het inhoudelijke debat in de begrotingsraad. Wat betreft de grote 
onderbouwing is door de fractie een financiële onderbouwing geleverd daarvoor. 

Wethouder Fit geeft in reflectie op de discussie over MFA Abbekerk aan dat het 
college het belang van goede voorzieningen onderschrijft. Het college heeft 
ingrijpende beslissingen moeten nemen om tot een sluitende begroting te komen. 
Het college heeft gekeken hoe we binnen alle beperkingen toch naar de toekomst 
kunnen kijken en perspectief kunnen geven. Wat Abbekerk betreft wordt daarom 
ingezet op renovatie.  

4.2 Subsidie(deel)plafonds 2021

Termijn 1: afronding oriëntatie, bevragen wethouder
Van deze termijn wordt door alle fracties afgezien. 
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Termijn 2/3: meningsvorming 
Fractie GroenLinks heeft bij het vorige agendapunt aangegeven te komen met een 
motie of amendement over de korting op het muziekonderwijs op de scholen. In dit 
voorstel maakt die korting daar onderdeel vanuit. In die zin heeft de fractie moeite 
met dit voorstel en maakt een voorbehoud of zij hiermee instemt. 
Fractie ChristenUnie ziet de verlagingen op heel veel cultuurzaken als heel spijtig. De 
fractie kan dus niet zo maar instemmen daarmee. De fractie overweegt wellicht nog 
een motie of amendement op het voorstel in te dienen, al dan niet samen met 
GroenLinks. Zij heeft nog een vraag over verlaging van de subsidies over de 
buitenzwembaden, die wordt schriftelijk beantwoord. 

De voorzitter concludeert dat dit agendapunt als bespreekstuk op de raadsagenda 
wordt geplaatst. 

5 Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering. 


